
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 3. května 2021 

 
Přítomni: Mgr. Libor Koudela, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Jan Fuka, 

Ph.D., JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., Ing. Michaela Kotková Stříteská, 
Ph.D., PaedDr. Alexandr Šenec, RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., 
Ing. Irena Honková, Ph.D., doc. Ing. Petr Hájek, Ph.D., Ing. Ondřej 
Kuba, Markéta Klapalová, Patricie-Anna Reitzová 

 
Omluveni: Ing. et Ing. Veronika Linhartová, Ph.D., Lucie Částková, Tomáš 

Kupilík 
 
Hosté:  prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D., 

Ing. Petr Urbanec, Vladimír Uhnavý 
 
Přítomno 12 z 15 senátorů. AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  26. dubna 2021 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 26. dubna 2021 
 
Program: 

1. Souhlas se zasedáním a hlasováním distančním způsobem. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Výroční zpráva o činnosti FES za rok 2020. 
4. Výroční zpráva o hospodaření FES za rok 2020. 
5. Rozpočet FES na rok 2021. 
6. Změna garantů studijních programů. 
7. Různé. 

 
Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Po zahájení 
ověřil účast přihlášených senátorů. 
 
1. Schválení pravidel pro distanční zasedání a hlasování na něm 

Dr. Šmíd stručně uvedl potřebu schválit na začátku distančního zasedání pravidla 
pro distanční zasedání a hlasování na něm. Pravidla byla senátorům rozeslána 
současně s pozvánkou. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
souhlasí s pravidly pro distanční zasedání a hlasování na něm v předloženém 
znění. 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 



Usnesení bylo přijato. 

 
2. Schválení programu zasedání 

Dr. Šmíd dále stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 
nikdo žádné připomínky. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
3. Výroční zpráva o činnosti FES za rok 2020 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan uvedl 
předkládaný materiál.  Zmínil, že rok 2020 byl značně ovlivněn pandemií 
COVID-19, v jejímž důsledku se mimo jiné snížila prostupnost studia a do 
vyšších ročníků pokračuje méně studentů. Dále stručně zmínil některé významné 
aspekty minulého roku z pohledu fakulty (počty profesorských a habilitačních 
řízení, počty obhájených disertačních prací, přesun zahraničních mobilit, počty 
vědeckých výstupů). 
K materiálu nikdo nevystoupil v diskusi.  
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje výroční zprávu o činnosti FES za rok 2020 v předloženém 
znění. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Děkan prof. Stejskal poděkoval za schválení předkládané zprávy. 
 
4. Výroční zpráva o hospodaření FES za rok 2020 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan stručně 
uvedl předkládaný materiál.  Zmínil zejména skutečnost, že se v minulém roce 
podařilo uspořit část prostředků a celkové hospodaření bylo s kladným 
výsledkem, což považuje vhledem k situaci za úspěch. Současně informoval o 
tom, že FES byla vedením univerzity vyzvána k optimalizaci objemu fondů 
v dalších letech přiměřeným čerpáním. 
K materiálu nikdo nevystoupil v diskusi.  
 



Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje výroční zprávu o hospodaření FES za rok 2020 v 
předloženém znění. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Děkan prof. Stejskal poděkoval za schválení předkládané zprávy. 
 
5. Výroční zpráva o hospodaření FES za rok 2020 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan uvedl, že 
rozpočet sestavil tajemník fakulty Ing. Urbanec dle standardních pravidel. Zmínil, 
že prostředky v rozpočtu jsou drobně navýšeny (zejména z důvodů růstu 
institucionálních prostředků). Dále pohovořil o dílčích zdrojích (projekty, 
smluvní výzkum) a výdajích (růst tarifních mezd, růst prostředků na osobní 
ohodnocení). Připomněl, že významnou nákladovou položkou jsou 
celouniverzitní náklady, které jsou z pohledu sestavování fakultního rozpočtu 
fixní a na úrovni fakulty je nelze ovlivnit. 
V diskusi vystoupil Dr. Šenec a upozornil na překlep v označení roku na 
některých stranách. Tajemník Ing. Urbanec uvedl, že provede opravu. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje Rozpočet FES na rok 2021 v předloženém znění. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Děkan prof. Stejskal poděkoval za schválení rozpočtu. 
 
6. Změna garantů studijních programů 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan uvedl, že 
žádost o schválení vyplývá z opatření rektora, podle kterého musejí být závažné 
změny studijních programů projednány v akademickém senátu a vědecké radě. 
K vysvětlení navrhovaných změn děkan uvedl, že vyplývají ze situace a souvisí 
s nutností předložit univerzitní Radě pro vnitřní hodnocení kontrolní zprávu. 
Výhrady ke studijním programům realizovaným na FES by mohly vést k odebrání 
akreditace, čemuž je potřeba zabránit. Děkan vysvětlil, že při sestavování 
kontrolní zprávy bylo zjištěno, že část akademických pracovníků nemá 
dostatečnou publikační činnost potřebnou ke garancím. Z toho důvodu již Rada 



studijních programů provedla změny garancí některých předmětů. Ve dvou 
případech vyplynula také nutnost výměny garantů studijních programů. 
U studijního programu Ekonomika a management v bakalářském studiu by měla 
být nově garantkou Dr. Kotková Stříteská (původní garantkou je doc. Kožená); u 
studijního programu Informatika a systémové inženýrství (v ČJ i AJ verzi) by 
měla být nově garantkou doc. Komárková (původním garantem je doc. Petr). 
Změna je navržena po dohodě s novými i původními garanty. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje navržené závažné změny na pozici garantů studijních 
programů v předloženém znění. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
7. Různé 

Dr. Šmíd poděkoval všem za účast a informoval senátory o předpokládaných 
termínech dalších zasedání – 31. května 2021 a 21. června 2021. 
 
V Pardubicích, 4. května 2021 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


